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PROTOKÓŁ NR 35/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

 

 

 

W dniu 29 sierpnia 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się XXXV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Krzysztof Czarnecki – członek zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu 

oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik                  

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXXV posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie i Szpitala 

Powiatowego w Trzciance za I półrocze 2019 rok oraz bieżąca sytuacja w obu jednostkach, w tym 

harmonogram zadania inwestycyjnego w Trzciance – spotkanie z dyrektorami i głównymi 

księgowymi obu jednostek. 

2. Informacja o propozycjach organizacji Powiatowo-Gminnego Święta Plonów w 2020 roku. 

3. Sprawy z zakresu dróg powiatowych: 

1) informacja o przebiegu realizacji zadań z zakresu inwestycji i remontów na drogach 

powiatowych w roku bieżącym oraz potrzeby w tym zakresie na rok 2020 – spotkanie  

z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, 

2) realizacja zaleceń pokontrolnych w zakresie zarządzania ruchem na drogach powiatowych  

i gminnych. 

4. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) informacja o przebiegu konkursu na dyrektora MDK w Trzciance, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez powiat. 

5. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek MDK w Trzciance o wyrażenie zgody na nieodpłatne udostępnienie sal w MDK  

i hali sportowo-widowiskowej na realizację zajęć tanecznych przez szkołę tańca Dance-

On,                

2) prośba Uniwersytetu Trzeciego Wieku w  Trzciance o nieodpłatne udostępnienie sal                        

w MDK na zajęcia edukacyjne członków UTW. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

8. Sprawy różne. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
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Ad.1 

 

Sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie i Szpitala 

Powiatowego w Trzciance za I półrocze 2019 rok oraz bieżąca sytuacja w obu jednostkach, w tym 

harmonogram zadania inwestycyjnego w Trzciance – spotkanie z dyrektorami i głównymi księgowymi 

obu jednostek. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem i główną księgową Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej                     

w Czarnkowie oraz dyrektorem i główną księgową Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                             

w Trzciance analizując sprawozdania o  przychodach, kosztach i wyniku finansowym szpitali za I 

półrocze 2019 roku.   

  Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, za okres 01.01 – 30.06.2019 roku 

osiągnął ogółem przychody w wysokości 14.745 tys. zł, co stanowi 48,77% wykonania planu 

rocznego; koszty poniesione w ww. okresie  to ogółem 16.438 tys. zł, co stanowi 54,10% wykonania 

planu rocznego; wynik finansowy strata (-) 1.692 tys. zł, amortyzacja wyniosła 648 tys. zł. 

Zobowiązania na dzień 30.06.2019 roku stanowiły ogółem 11.957.702,34 zł. Strukturę zobowiązań 

tworzą: zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 5.542.702,40 zł; zobowiązania długoterminowe                    

w kwocie 6.414.999,94 zł; zobowiązania wymagalne 2.073.252,70 zł. Należności powstałe na dzień 

30.06.2019 r. wyniosły 1.392.104,37 zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Po zapoznaniu się z przedłożonym wspólnie przez dyrektora i główna księgową Szpitala 

sprawozdaniem wywiązała się krótka dyskusja, w której m.in. padło pytanie Pana Pertka, czy ujemny 

wynik finansowy po I półroczu, na koniec roku pomnoży się razy dwa? Dyrektor odpowiedział, że 

wynik ujemy na koniec roku na pewno będzie, ale trudno powiedzieć w jakiej wysokości, może to być 

razy1,7. Na ten moment nie do końca wie ile jeszcze spraw zostało nie załatwionych przez 

poprzedniego dyrektora, co może przedłożyć się na finanse szpitala.  Pan Czarnecki zapytał, co to 

mogą być za sprawy? Dyrektor wyjaśnił, że np. jest to kara nałożona przez Narodowy Fundusz 

Zdrowia, o czym dopiero teraz się dowiedział. Kara jest zasadna i trzeba ja będzie zapłacić.                           

W związku z tym Pan Czarnecki, chociaż wyniku finansowego Szpitala to nie zmieni, złożył wniosek 

o zebranie wszystkich spraw nie załatwionych przez poprzedniego dyrektora i wystąpienie z pismem, 

aby poprzedni dyrektor się do niego ustosunkował. Nie może być tak, że ktoś nie do końca sprawy 

załatwi, że coś się ukrywa, dyrektor odchodzi i nikt za to już nie odpowiada.  Wcześniej padały słowa 

z ust radnego Białoskórskiego, który sformułował, że kłopoty finansowe szpitala rozpoczęły się wtedy 

gdy zmienił się Zarząd Powiatu, co jest nieprawdą. Jeżeli jakiekolwiek zaległości wystąpiły, a teraz 

pełniący obowiązki dyrektora te rożne sprawy znajduje, to dla obrony tej sytuacji, która teraz jest                   

w szpitalu, to te różne sprawy powinny być spisane i wraz z wytłumaczeniem poprzedniego dyrektora 

Zarząd powinien je otrzymać. To był wniosek Pana Czarneckiego, stąd Starosta wyjaśnił, że przyjrzy 

się tej sytuacji, jednak wyjaśnienia poprzedniego dyrektora są tu drugorzędną rzeczą. Na dzisiaj ważne 

jest to, co można w szpitalu zrobić, aby poprawić wynik finansowy, co przynosi duże straty dla 

szpitala? Na dzisiaj duże straty przynosi oddział ginekologiczno-położniczy. Na oddziale tym 

zatrudnionych jest 19 położnych, w tym 15 osób na umowę o prace, 3 osoby są na kontrakcie                                

i 1 osoba jest na zleceniu, do tego dochodzi 6 lekarzy. W rejestrze Wojewody na tym oddziale figuruje 

35 łóżek. W tym momencie główna księgowa wyjaśniła, że poprzedni dyrektor miał wystąpić do 

Wojewody o wykreślenie części łóżek z rejestru, jednak tego nie zrobił. Sale są zamknięte, pacjentki 

nie są przyjmowane na wszystkie łózka, ale formalnie nie zostało to zrobione. Ostatnio na tym 

oddziale leżały 2 położnice i 1 pacjentka ze sprawami ginekologicznymi. Wynika z tego, że konieczne 

jest ograniczenie ilości łóżek na tym oddziale, wystąpienie do Wojewody o wykreślenie z rejestru tej 

części łóżek i zmniejszenie ilości personelu. Na ten czas jest ponad 414 tys. zł straty na oddziale 

ginekologiczno-położniczym. Dyrektor dodał, że 1/3 straty w szpitalu wygenerowana jest przez 

oddział ginekologiczno-położniczy, a do końca roku prawdopodobnie będzie to można pomnożyć razy 

dwa, stąd strata wyniesie ponad 800 tys. zł. Być może trzeba będzie te świadczenia w czarnkowskim 

szpitalu zawiesić i wówczas pacjentki kierowane będą do innego Szpitala. To są jednak na dzisiaj 

tylko przemyślenia, ale nie zmienia to faktu, że coś trzeba z tym oddziałem zrobić. 

  Szpital Powiatowy im. Jana  Pawła II w Trzciance, za okres 01.01 – 30.06.2019 roku osiągnął 

przychody w wysokości 19.088 tys. zł, co stanowi 49,75% wykonania planu rocznego; koszty 

poniesione w ww. okresie to ogółem 19.308 tys. zł, co stanowi 53,44 % wykonania planu rocznego; 
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wynik finansowy strata (-) 220  tys. zł, amortyzacja wyniosła 649 tys. zł. Zobowiązania na dzień 

30.06.2019 roku stanowiły ogółem 3.364 tys. zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania 

krótkoterminowe w kwocie 3.364 tys. zł; zobowiązania długoterminowe w kwocie 0 zł; zobowiązania 

wymagalne 0 zł. Należności powstałe na dzień 30.06.2019 r. wyniosły 3.114 tys. zł, w tym wymagalne 

148 tys. zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Dyrektor Szpitala w Trzciance dodał, że w I kwartale 2019 roku, na podstawie zawartej ugody 

sądowej z maja 2019 roku, Szpital zapłacił jednorazowe odszkodowanie, koszty postepowania 

sądowego oraz miesięczną rentę w łącznej wysokości 282.338,00 zł, pacjentce, która doznała urazu 

wielonarządowego w 2004 roku ( karetka wioząca pacjentkę na badania do szpitala w Poznaniu, uległa 

wypadkowi), co miało również wpływ na stratę szpitala.  

Po zapoznaniu się z przedłożonym wspólnie przez dyrektora i główna księgową Szpitala 

sprawozdaniem wywiązała się krótka dyskusja, w której m.in. Starosta stwierdził, że na wynik 

finansowy Szpitala wpływ ma cały personel, stąd zapytał, czy ktoś w tym szpitalu być może za mało 

pracuje, może któryś z oddziałów przynosi straty? Dyrektor odpowiedział, że wszyscy pracują tyle ile 

potrzeba, może wystąpić problem związany z wynagrodzeniami lekarzy, wzrastają stawki godzinowe 

dla lekarzy dyżurujących, przyjeżdżających na dyżury zewnątrz. Stawki wokół rosną, więc tu są 

pewne zagrożenia, żeby mieć lekarza na dyżurze być może stawkę trzeba będzie podnieść. Pan Pertek 

zapytał, czy mogą wystąpić zagrożenia sytuacji bieżącej szpitala związane z prowadzona inwestycją? 

Dyrektor odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnych zagrożeń. Inwestycja ruszyła, były 

pewne dodatkowe rzeczy do wykonania przy wykopach fundamentu, których nikt nie był w stanie 

przewidzieć. Tu trzeba będzie wprowadzić anex do umowy. Dyrektor dodał, że Szpital musiał 

wycofać wniosek o dofinansowanie inwestycji i wyposażenia, który złożony został w ramach 

Instrumentu Oceny Wniosków Inwestycyjnych w Służbie Zdrowia (IOWISZ). Coś musiało zadziać 

się w Narodowym Funduszu Zdrowia, że ten wniosek zaopiniowano negatywnie, stąd koniecznym 

było wycofanie wniosku.  

Starosta podziękował za przedłożone przez dyrektorów i główne księgowe informację, za 

dyskusje na temat funkcjonowania szpitali, dodając jednocześnie, że Zarząd Powiatu na bieżąco 

przyglądał się będzie sytuacji w obu szpitalach.  

Zarząd zapoznał się również z pismami ( zał. nr 5 i nr 6 ) Narodowego Funduszu Zdrowia 

Wielkopolskiego Oddziału Wojewódzkiego w Poznaniu dotyczącymi braku wymaganej liczby 

równoważników etatów zatrudnienia pielęgniarek i położnych na oddziałach szpitalnych w Szpitalu 

Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance i Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

Ad.2 

Informacja o propozycjach organizacji Powiatowo-Gminnego Święta Plonów w 2020 roku. 

  Zarząd zapoznał się z propozycjami zgłoszonymi przez dwa samorządy lokalne, dotyczącymi 

organizacji Powiatowo-Gminnego Święta Plonów w 2020 roku. Propozycję organizacji Dożynek 

zgłosiła Gmina Wieleń ( zał. nr 7 ) oraz Gmina Połajewo ( zał. nr 8 ). W latach poprzednich Powiat 

występował do Gmin z zapytaniem o wspólną organizację Dożynek jednak w tym roku nie zdążył, te 

dwa samorządy same wyszły z inicjatywą. 

  Naczelnik Wydziału Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych przypomniała 

członkom Zarządu, gdzie do tej pory odbywały się Dożynki Powiatowe organizowane wspólnie                         

z Gminami. W roku 2010 Huta gm. Czarnków, rok 2011 Lubasz, rok 2012 Boruszyn gm. Połajewo, 

rok 2013 Drawsko, rok 2014 Dzierżążno Wielkie gm. Wieleń, rok 2015 Sarbia-Sarbka  gm. 

Czarnków, rok 2016 Jędrzejewo gm. Czarnków, rok 2017 Huta Szklana gm. Krzyż Wlkp., rok 2018 

Rychlik gm. Trzcianka, rok 2019 Lubasz.  

  Zarząd przychylił się do propozycji  organizacji Powiatowo-Gminnego Święta Planów w roku 

2020 zgłoszonej przez Gminę Połajewo. Propozycja Gminy Wieleń brana będzie pod uwagę gdy 

planowane będą Dożynki na rok 2021.  

 

 

 

 



 4 

 

 

Ad.3 

 Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu dróg powiatowych: 

1) informacja o przebiegu realizacji zadań z zakresu inwestycji i remontów na drogach 

powiatowych w roku bieżącym oraz potrzeby w tym zakresie na rok 2020 – spotkanie  

z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, który przedłożył 

Zarządowi informację o przebiegu realizacji zadań z zakresu inwestycji i remontów na drogach 

powiatowych w roku bieżącym oraz o potrzebach na rok 2020.  

  W roku bieżącym, w zakresie podwójnego powierzchniowego utrwalenia wykonano odcinek 

drogi Sarbia-Gębice oraz  3 odcinki Biała – Radolin. Zadania zostały zrealizowane i odebrane. Jeśli 

chodzi o naprawę nawierzchni 4 cm nakładką bitumiczną wykonano już odcinek Krosinek – Połajewo, 

pozostałe odcinki: Drawsko-Pęckowo 2 odcinki; Rosko-Hamrzysko; Róża Wielka – od drogi 

wojewódzkiej 178 – ok. 570 mb. realizowane będą na dniach.  Na bieżąco wykonywane są remonty 

cząstkowe masą na gorąco z frezowaniem nawierzchni. Termin wykonania zadań   w tym zakresie to 

koniec września br. Do realizacji zaplanowano odcinki dróg Krosin-Połajewo; Jędrzejewo-

Komorzewo; Biernatowo  i odcinek drogi nr 180 – Biała.  

  Dyrektor omówił również przebieg realizacji zadań dodatkowo planowanych w zakresie 

przebudowy i remontów dróg i chodników w 2019 roku: 

− remont drogi powiatowej nr 1338P na odcinku Wieleń-Mężyk – ogłoszony przetarg,                          

3 września br. otwarcie ofert; 

− remont drogi powiatowej nr 1341P Gębice-Wyszyny – zadanie wykonane; 

− remont chodnika przy drodze powiatowej 1846P w m. Krosin – zadanie wykonane; 

− remont drogi powiatowej nr 1341P Gębice-Wyszyny ( dokumentacja techniczna ) – 

dokumentacja gotowa będzie do 10 października br.; 

− przebudowa drogi – budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1322P w m. Dębogóra – na 

dniach ZDP otrzyma dokumentację na to zadanie; 

− rozbudowa drogi – budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1343P w m. Jędrzejewo – 

termin przystąpienia do zadania, jeżeli nie będzie żadnych przeszkód, to koniec 

września/początek października br.; 

− przebudowa drogi – budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1353P w m. Połajewo                    

(ul. Winiary) – dokumentacja techniczna – ogłoszono przetarg, który trzeba było unieważnić, 

nie zgłosił się żaden ofert. Ogłoszono drugi przetarg wpłynęły 4 oferty, żadna z terenu 

naszego powiatu. Najtańsza oferta opiewała na kwotę ok. 34 tys. zł, a środki na to zadanie 

zaplanowane wspólnie z udziałem finansowym Gminy Połajewo, to kwota 20 tys. zł. Teraz 

zastanowić się należy, co dalej z tym zadaniem zrobić? Można ogłosić kolejny przetarg, lub                     

w to miejsce wprowadzić inne zadanie, po dołożeniu środków z „oszczędności” po 

przetargach. Dyrektor ZDP wspólnie z Wójtem myśli się o remoncie chodnika w Boruszynie                    

i dokumentacji na chodnik w Krosinie, ale to na razie luźny pomysł; 

− przebudowa drogi – budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w m. 

Trzcianka (dokumentacja techniczna) – dokumentacja w trakcie opracowania, termin realizacji 

umowy do 29.11.2019 r.; 

− przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w m. Mężyk (dokumentacja 

techniczna) – dokumentacja w trakcie opracowania, termin realizacji umowy do 29.11.2019 r.; 

  Dyrektor poinformował Zarząd, iż nadal ma problem z zadaniem – budowa chodnika w m. 

Zofiowo, do tej pory nie ma wykonanych podziałów działek, teraz przejął te podziały inny geodeta, 

powinna sprawa ruszyć. Nie ma pełnej dokumentacji, jednak otrzymano kosztorys który opiewa na 

kwotę  ok. 401 tys. zł, a w budżecie kwota na to zadanie to ok. 310 tys. zł. Kosztorys nie uwzględnia 

wypłaty odszkodowań jakie trzeba będzie wypłacić po dokonaniu podziałów, co musi nastąpić                     

w ciągu 6 miesięcy od wydania decyzji zatwierdzających podział działek.  

  W trakcie opracowania jest dokumentacja na rozbudowę drogi powiatowej ( ścieżka pieszo-

rowerowa ) Drawsko-Krzyż Wlkp. Prace trwają intensywnie, wstępnie ustalenia już były na gruncie. 

Dokumentacja powinna być gotowa pod koniec listopada br. Po opracowaniu dokumentacji to zadanie 

oraz zadnie – przebudowa mostu w Mężyku powinny zostać wprowadzone do planu na rok 2020, aby 
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można było się ubiegać o dofinansowanie tych zadań ze środków zewnętrznych. Do planu zadań na 

rok 2020 powinna zostać wprowadzona przebudowa drogi na odcinku Sarbia-Huta i Czarnków-

Walkowice. Z tym zadaniami powinno się wystąpić o dofinansowanie ze środków zewnętrznych, gdyż 

na tych odcinkach jest szansa uzyskania dużej ilości punktów branych pod uwagę przy ocenie 

wniosku.  

  Ze spraw bieżących dyrektor poinformował o zakupie samochodu ciężarowego do Obwodu 

Drogowego w Czarnkowie, pługu-równiarki oraz kosiarki do Odwodu Drogowego w Wieleniu. 

Rozstrzygnięte zostały konkursy na dwa stanowiska kierownicze w ZDP, tj. na Kierownika Działu 

Technicznego i Kierownika Działu Budowy Utrzymania i Ochrony Dróg i Mostów. 

2) realizacja zaleceń pokontrolnych w zakresie zarządzania ruchem na drogach powiatowych  

i gminnych, 

  Sekretarz Powiatu zapoznała Zarząd z wystąpieniem pokontrolnym i zaleceniami Wojewody 

Wielkopolskiego, po przeprowadzonej kontroli w zakresie prawidłowości realizacji zadań związanych 

z zarządzaniem ruchem na drogach powiatowych i gminnych. Główny problem polega na tym, że do 

tej pory realizacja zadań w zakresie zarządzania ruchem na drogach powiatowych i gminnych, 

organizacji ruchu i jego zmian, zezwoleń na przejazd pojazdów ponadnormatywnych oraz inne                        

w zakresie inżynierii ruchu są opiniowane i realizowane przez Komisję ds. Organizacji i Zarządzania 

Ruchem Drogowym. Jako przewodniczącego tej Komisji Starosta wyznaczył dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Czarnkowie, dodatkowo do obsługi technicznej, administracyjnej i koordynacji 

działań Komisji wskazał ZDP w Czarnkowie. Żaden jednak z przepisów prawa nie daje dyspozycji 

prawnych do przekazania zadań z zakresu zarządzania ruchem ww. Komisji. Zgodnie z art. 10 ust. 5 

ustawy Prawo o Ruchu Drogowym, organem zarządzającym ruchem na drogach powiatowych                               

i gminnych ( … ) jest Starosta Powiatu. Przepis ten nie stanowi, że organ zarządzający ruchem może 

upoważnić inny podmiot do wykonywania w jego imieniu zadań związanych z zarzadzaniem ruchem/ 

ZDP jest jednostką organizacyjna Powiatu, działającą w formie jednostki budżetowej, przy pomocy 

której Zarząd Powiatu wykonuje obowiązki Zarządcy Dróg Powiatowych, a wiec pracownicy ZDP                   

i pozostali członkowie komisji nie są pracownikami Starostwa Powiatowego, czyli urzędu 

kierowanego przez Starostę Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Starosta Powiatu natomiast może 

upoważnić imiennie pracownika urzędu powiatowego, którego jest kierownikiem, do załatwiania 

spraw w jego imieniu na podstawie art. 268 a Kpa. Starosta nie wydał imiennego upoważnienia 

żadnemu z podległych pracowników urzędu. Powierzenie przez Starostę Czarnkowsko-

Trzcianeckiego, jak wskazano w protokole pokontrolnym, wykonywanie całości zadań z zakresu 

zarzadzania ruchem Komisji ds. Organizacji i Zarządzania Ruchem Drogowym na drogach 

powiatowych i gminnych stanowi naruszenie: - art.10 ust. 5 ustawy Prawo o Ruchu Drogowym,                       

z godnie z którym organem zarządzającym ruchem na drogach powiatowych i gminnych jest Starosta.  

  W związku z powyższym, aby wykonać zalecenie pokontrolne Wojewody Wielkopolskiego  

zadania związane z zarządzaniem ruchem na drogach powiatowych i gminnych Starosta zleci 

pracownikowi Wydziału Komunikacji. Naczelnik Wydziału wyjaśniła, że Wydział jest w stanie 

przyjąć to zadanie, ale wówczas już bez wzmocnienia kadrowego nie będą w stanie prowadzić zadań 

związanych z publicznym transportem zbiorowym, co czeka ich w najbliższy czasie.  

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) informacja o przebiegu konkursu na dyrektora MDK w Trzciance, 

 Naczelnik Wydziału Edukacji poinformował Zarząd, iż w odpowiedzi na ogłoszony                    

w dniu 01 sierpnia 2019 r. przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego konkurs na stanowisko 

dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance wpłynęły 3 oferty. 1 oferta została przez 

Komisję odrzucona, gdyż kandydat nie przedstawił wszystkich wymaganych dokumentów, 2 oferty 

dopuszczono do kolejnego etapu.  Konkurs przeprowadzono w dniu 28 sierpnia 2019 r. Komisja 

konkursowa wyłoniła w głosowaniu tajnym kandydata na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Domu 

Kultury w Trzciance – Panią Marzenę Felsmann. W związku z tym na kolejne posiedzenie Zarządu 

przygotowana zostanie uchwała o zatwierdzeniu konkursu na stanowisko dyrektora MDK w Trzciance                           

i powierzeniu stanowiska.  
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  W punkcie tym na wniosek Pana Czarneckiego powrócono do tematu dalszego 

funkcjonowania Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance, w związku z tym, iż z końcem sierpnia 

br. upływa termin umowy na administrowanie Halą, zawartej pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-

Trzcianeckim a Gminą Trzcianka. Do końca sierpnia miał być przedłożony projekt kolejnej umowy, 

nic się nie zadziało w tym zakresie. Minęło 8 miesięcy tego roku i żadnego kroku do przodu nie 

poczyniono. Trzeba jasno określić sposób dalszego korzystania z Hali przez obydwie strony 

porozumienia i określić, a raczej podnieść stawkę godzinową za korzystanie z Hali, urealnić tą stawkę, 

która od lat nie była zmieniana.  

  Naczelnik Wydziału Edukacji przypomniał, iż w dniu 1 sierpnia br. wysłano pismo do 

Burmistrza Trzcianki, w którym odnoszono się do dalszego funkcjonowania Młodzieżowego Domu 

Kultury w Trzciance, ale również poruszono temat Hali Sportowo-Widowiskowej. Burmistrz nie 

odniósł się do tego pisma, co być może spowodowane było okresem wakacyjnym. W piśmie tym 

wskazano, że w zakresie Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance, Zarząd podtrzymuje swoje 

stanowisko związane z jej funkcjonowaniem i finansowaniem potrzeb jednostek powiatowych tj.                  

700 godzin na potrzeby Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance, 100 godzin dla MDK i innych 

placówek powiatowych oraz 100 godzin dla powiatu na organizację wydarzeń o charakterze 

powiatowym. Razem udział powiatu w finansowaniu Hali to 900 godzin w roku. 

  W związku z powyższym postanowiono zaprosić na następne posiedzenie Burmistrza 

Trzcianki w sprawie wysłuchania Jego opinii na temat dalszego funkcjonowania Hali Sportowo-

Widowiskowej. 

2) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznał Zarząd z projektem ( zał. nr 9 ) uchwały Rady 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki.  

  Ostatnia zmiana zapisów Karta Nauczyciela wprowadziła zapis zgodnie z którym 

nauczycielowi, któremu powierzono sprawowanie funkcji wychowawcy klasy, przysługuje dodatek 

funkcyjny z tytułu sprawowania tej funkcji, którego minimalna wysokość wynosi 300 zł. 

Dotychczasowe przepisy uchwalone przez Radę Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego regulowały tą 

kwestię przyznając nauczycielowi za pełnienie funkcji wychowawcy dodatek                                        

w wysokości 5,5% wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela mianowanego – magistra                                        

z przygotowaniem pedagogicznym. Stanowi to obecnie kwotę 163,07 zł. Zatem proponuje się 

podniesienie tej wartości do minimalnej określonej w ustawie, tj. do kwoty 300 zł. Spowoduje to 

wzrost dodatku za wychowawstwo o 136,93 zł tj. o 83,97% w stosunku do obecnie obowiązującego. 

Skutek wzrostu dodatku jest wydatkiem własnym powiatu i nie będzie refundowany z żadnych źródeł 

zewnętrznych. Ponadto, w związku ze zmianami dotyczącymi zasad prowadzenia doradztwa 

metodycznego, zadanie to przechodzi do kompetencji kuratora oświaty, niezasadnym jest aby                                     

w powiatowym regulaminie  wynagradzania funkcjonował nadal zapis dotyczący wysokości dodatku 

funkcyjnego dla nauczyciela doradcy metodycznego, kiedy powiat nie będzie mógł tworzyć                             

i powierzać tego typu stanowisk. Proponowane ww. zmiany zostaną przedłożone związkom 

zawodowym  zrzeszającym nauczycieli oraz poddane konsultacjom społecznym.  

Ad.5 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek MDK w Trzciance o wyrażenie zgody na nieodpłatne udostępnienie sal w MDK  

i hali sportowo-widowiskowej na realizację zajęć tanecznych przez szkołę tańca Dance-On,            

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance                             

o wyrażenie zgody na nieodpłatne udostepnienie sal w siedzibie jednostki  na realizację komercyjnych 

zajęć tanecznych szkoły tańca Dance-On w roku szkolnym 2019/2020. 

  Zarząd ceniąc występy grupy tanecznej na wydarzeniach powiatowych oraz wkład i pracę 

osoby prowadzącej zajęcia w rozwój i organizację czasu dla wielu dzieci z Trzcianki, jednakże biorąc 

pod uwagę, iż szkoła tańca prowadzi zajęcia dla małych dzieci oraz jest przedsięwzięciem 

komercyjnym, Zarząd Powiatu nie widzi możliwości wspierania tej inicjatywy ze środków 

publicznych powiatu. Miesięczny koszt udostepnienia pomieszczeń MDK dla szkoły tańca wynosi 
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2.800 zł, biorąc pod uwagę 10 miesięcy roku funkcjonowania zajęć jest to kwota 28 tys. zł, do tego 

dochodzą koszty za media. Jest to znacząca kwota, która musiałby być pokryta z budżetu jednostki lub 

dodatkowych środków powiatu. W świetle powyższego Zarząd Powiatu negatywnie ustosunkował się 

do niniejszego wniosku. Jednakże, aby nie zamykać całkowicie możliwości funkcjonowania szkoły 

tańca, Zarząd Powiatu zwróci się z odrębnym pismem do Burmistrza Trzcianki, z propozycją aby 

Gmina Trzcianka rozważyła możliwość sfinansowania lub dofinansowania zajęć w szkole tańca                        

w obiektach MDK w Trzciance, po cenach komercyjnych lub zaproponowała jej inne pomieszczenia 

w obiektach gminnych.  

2) prośba Uniwersytetu Trzeciego Wieku w  Trzciance o nieodpłatne udostępnienie sal                        

w MDK na zajęcia edukacyjne członków UTW, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 11 ) Zarządu Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance                  

o nieodpłatny wynajem sal w Młodzieżowym Domu Kultury w Trzciance na zajęcia edukacyjne: 

rękodzieło artystyczne, sekcja wokalna, sekcja fotograficzna, w roku akademickim 2019/2020. Zarząd 

zapoznał się również z opinią ( zał. nr 12 ) MDK, z której wynika, że zajęcia odbywałby się                                     

w godzinach dopołudniowych i nie kolidowałby z zajęciami prowadzonymi z dziećmi.  

  Zarząd nie podjął w dniu dzisiejszym decyzji, co do sposobu rozpatrzenia wniosku. Przed 

podjęciem decyzji postanowił zwrócić się do wnioskodawcy z zapytaniem, kto prowadzi zajęcia 

edukacyjne dla uczestników Uniwersytetu Trzeciego Wielu, czy są to instruktorzy MDK, czy inne 

osoby, nie związane z tą placówką.   

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 

2019 rok. 

  Niniejszą uchwałą dokonuje się następujących zmian: 

Po stronie dochodowej: 

  Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się zmiany planu dotacji celowych 

na 2019 rok - Dział 855, rozdział 85504 § 2110 zwiększenie o 1.500,00 zł, środki pochodzą z budżetu 

państwa z przeznaczeniem na realizację świadczenia „Dobry Start”, o którym mowa w rozporządzeniu 

Rady Ministrów z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie szczegółowych warunków realizacji rządowego 

programu „Dobry Start”, oraz w uchwale nr 80 Rady Ministrów z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie 

ustanowienia rządowego programu „Dobry Start”. 

Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków: 

• Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance w kwocie 1.250,00 zł, 

• Starostwa Powiatowego w Czarnkowie w kwocie 250,00 zł w formie dotacji dla stowarzyszeń 

prowadzących placówki opiekuńczo-wychowawcze, w tym: 

- Stowarzyszenie na Rzecz Dziecka i Rodziny „Słoneczny Dom” z siedzibą w Krzyżu Wlkp. – 

120,00 zł, 
- Stowarzyszenie "Pomagajmy Dzieciom" w Trzciance – 130,00 zł. 

Po stronie wydatkowej: 

- Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym na odprawy emerytalne) o 9.810,00 zł, 

wysokość rezerwy po zmianie wynosi 1.244.323,00 zł. Kwota ta zasili budżet Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance i zostanie przeznaczona na wypłatę odprawy emerytalnej 

dla pracownika odchodzącego na emeryturę. 

- Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami                         

w ramach działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę                       

w uchwale budżetowej w następujących jednostkach budżetowych: Zarząd Dróg Powiatowych                       

w Czarnkowie, Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie, Zespół Szkół Specjalnych w Gębicach, 

Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp., Zespół Szkół Technicznych w Trzciance,  Dom Pomocy Społecznej                   

w Gębicach, Dom Pomocy Społecznej w Trzciance, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie                                

w Trzciance, Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance. 
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Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr  111/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

  Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu, tj. z dnia 22 sierpnia 2019 r., nie 

wnosząc żadnych uwag.   

Ad.8 

Sprawy różne. 

 

 Spraw różnych nie poruszano. 

 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 29 sierpnia                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 05 września                       

2019 r. 

 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                   Feliks Łaszcz ................................................                                                                                     

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                  Jan Pertek ………………………………. 

 

 

 

  

 


